
 

  

 

 

Fråga till Äldre och omsorgsnämndens ordförande Karsten Bjärbo 

 

Utan social stimulans förlorar man både förmågor och livsglädje. På våra särskilda 

boenden har boendevärdar bidragit till att de äldre fått positiva upplevelser. Det har 

varit ett avbrott och en stund av glädje i vardagen. Det har till exempel varit sång och 

musik som väcker minnen eller spel som Fia med knuff där man tränar både finmotorik 

och matematik. Det har varit tillsammans med kaffe med dopp förstås! 

Boendevärdarna har verkligen bidragit till glädjande, positiva och inte minst 

nödvändiga upplevelser i vardagen för de äldre som bor på kommunens särskilda 

boenden.  

I gällande budget ska ca 20 heltidstjänster inom äldreomsorgen effektiviseras bort. 

Boendevärdarnas möjligheter har redan naggats i kanten genom att de fått andra 

arbetsuppgifter. 

  

Min fråga till Äldre- och omsorgsnämndens ordförande är: 

- Kommer några boendevärdar att få vara kvar i organisationen eller kommer 

någon annan tilldelas deras arbetsuppgifter? 
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